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Emne: Spm om handsaming søknad nye oppdrettsanlegg i Mangerfjorden 
  
Hei. 
  
Spm til ordførar om orientering i FO torsdag 24.03.2022 
  
Søknadar om nye opne oppdrettsanlaeg i Mangerfjorden. 
  
Oppdrettsselskapa Blom og Lerøy har søkt om nye opne oppdrettsanlegg i Mangerfjorden. Dette har 
møtt mye motstand frå andre brukarar av fjorden. 
  
Negative miljøkonsekvensar av opne oppdrettsanlegg er ei kjent utfordring for næringa, og det kjem 
òg meir og meir kunnskap om dei opne anlegga sine negative verknader på livet for andre artar i 
fjordane. Likevel er det mye ein ikkje veit, og forskarane seier det er trong for å skaffe oss eit betre 
kunnskapsgrunnlag.  
  
Næringa har langt frå løyst problema med lakselus, rømming, sjukdom og fiskevelferd. 
  
På denne bakrgrunn blir det derfor eit særs viktig politisk vurdering å avgjere nemde to søknadar. 
  
Alver MDG vil derfor be ordføraren i FO møte 24. mars klargjere om nemde søknadar skal opp til 
politisk handsaming.  
Dette eksisterer det for tida uvisse om. 
  
Med helsing 
Leif Johnsen, 
Alver MDG. 
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